


Perbadanan Tabung Pendidikan Tinggi Nasional (PTPTN)

Tingkat Bawah, Menara PTPTN,
Blok D, Megan Avenue II,
No.12, Jalan Yap Kwan Seng,
50450 Kuala Lumpur.

Careline: 03-2193 3000

Portal Rasmi: www.ptptn.gov.my

Aduan: <https://eaduan.ptptn.gov.my>

BORANG PEMBATALAN PINJAMAN PENDIDIKAN PTPTN

- Borang pembatalan pinjaman yang telah lengkap diisi berserta dokumen sokongan hendaklah dikemukakan oleh **peminjam** ke cawangan PTPTN yang berhampiran. Senarai cawangan boleh dirujuk di Portal PTPTN (www.ptptn.gov.my)
- Pembatalan pinjaman dibuat selepas peminjam memulangkan perjanjian sama ada melalui kaunter PTPTN atau secara atas talian. Duti Setem yang telah dibayar tidak akan dibuat pemulangan semula kepada peminjam.
- Pelanggan dinasihatkan untuk membaca dan memahami Dasar Privasi dan Keselamatan PTPTN sebelum melengkapkan borang.

BAHAGIAN 1 – KEMAS KINI MAKLUMAT PEMINJAM

Nama Peminjam													
No. K.P. Baru													
Alamat E-mel												No. Telefon Bimbit	
Alamat Surat Menyurat												No. Telefon Rumah	

BAHAGIAN 2 – BUTIRAN PENGAJIAN SEKARANG

Nama IPT												
Cawangan IPT												
Semester Pengajian Sekarang	___/ 20___											
Peringkat Pengajian (Sila tandakan ✓ di petak yang disediakan)	<input type="checkbox"/> Foundation	<input type="checkbox"/> Diploma	<input type="checkbox"/> Ijazah	<input type="checkbox"/> Sarjana	<input type="checkbox"/> PhD							

BAHAGIAN 3 – MAKLUMAT PINJAMAN PTPTN YANG INGIN DIBATALKAN

(*Maklumat ini boleh diperolehi di dalam surat tawaran pinjaman pendidikan PTPTN)

No. Surat Tawaran		Tarikh Kelulusan	
-------------------	--	------------------	--

BAHAGIAN 4 – SEBAB-SEBAB PEMBATALAN

(Sila tandakan ✓ di petak yang disediakan dan WAJIB disertakan dokumen sokongan bagi setiap sebab pembatalan)

<input type="checkbox"/>	Kesilapan maklumat pengajian seperti tarikh mula pengajian, butiran kursus/ program, peringkat pengajian dan nama IPT atau cawangan IPT (Kod B1). Keterangan Kesilapan: (Sila sertakan surat tawaran pengajian)
<input type="checkbox"/>	Membatal pinjaman kerana memilih untuk Pembiayaan Sendiri (Kod C) (Sila sertakan Borang Akuan Pembiayaan Sendiri - PTPTN-P-01/25-2025)
<input type="checkbox"/>	Berhenti Pengajian atau Gagal Pengajian (Kod G atau K) Nama IPT/ Program (jika bertukar IPT atau kursus baharu): (Sila surat pengesahan berhenti/ gagal serta surat tawaran pengajian baharu jika bertukar IPT atau kursus)
<input type="checkbox"/>	Menerima biasiswa/ pinjaman daripada Penaja Lain (Kod S) Nama Penaja Baru: (Sila sertakan surat tawaran penaja lain)

BAHAGIAN 5 – PENGAKUAN PEMINJAM

Saya,, (Nama dan nombor Kad Pengenalan) mengaku bahawa semua maklumat di atas adalah benar. Saya memahami akan kesan ke atas permohonan pembatalan pinjaman ini serta tertakluk dengan syarat dan peraturan ditetapkan oleh PTPTN.

.....
Tandatangan Tarikh

* Sila potong yang mana tidak berkaitan.